
PROTOKÓŁ Nr 1/2020 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 31 stycznia 2020 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia:   

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie „Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska dla Powiatu   

Nowosądeckiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2024” za lata 2017-2018. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich przybyłych.   

W posiedzeniu biorą udział Członkowie Komisji w liczbie 6 członków Komisji. 

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczy również: 

Jan Opiło          - Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

przedstawił porządek posiedzenia i poddał go pod głosowanie.  

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut poddał 

pod głosowanie protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 

 

 

Ad. 3. 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Jan Opiło przedstawił 

uzasadnienie dla przyjęcia i główne założenia  „Raportu z realizacji Programu ochrony 

środowiska dla Powiatu   Nowosądeckiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2024” 

za lata 2017-2018. 

 

 



Poinformował, iż przedmiotowy Program przyjęła Rada Powiatu Nowosądeckiego 

poprzedniej kadencji. Prace nad Raportem rozpoczęły się w lipcu 2019 r. kiedy zaczęły się 

pojawiać dane statystyczne za rok 2017 i 2018 przez Wydział ORL, wcześniej opracowanie 

Raportu było zlecane podmiotom z zewnątrz. Jednak z uwagi na koszt opracowania rzędu od 

4 000 do 6 000 zł oraz fakt weryfikowania wszystkich danych zawartych w Raporcie przez 

pracowników tut. Urzędu wydało się być nieuzasadnione dalsze zlecanie zewnętrznym 

firmom. 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Jan Opiło 

poinformował, iż Raport odnosi się do wszystkich zadań w ramach ochrony środowiska oraz 

ponadto zawiera wnioski i zalecenia dot. tego obszaru. 

Członek Komisji Józef Świgut podniósł kwestię gospodarki odpadami komunalnymi opartej 

na selektywnej zbiórce odpadów. Jak zauważył, nowy system spowodował bardzo poważny 

wzrost zebranych śmieci, średnio o 7,5 tony rocznie. Zadał pytanie o przyczynę takiego 

zjawiska. W aspekcie wzrostu cen za wywóz śmieci, w gminie Kamionka Wielka o 110 %, 

może warto zastanowić się nad własną spalarnią śmieci? Wtedy ceny dla mieszkańców 

powiatu z pewnością byłyby dużo niższe w stosunku do aktualnych. Jego zdaniem należy 

rozpocząć dyskusję na forum Konwentu Wójtów i Burmistrzów, gdyż to są zadania gmin. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut uznał, 

że jest to bardzo dobry pomysł na redukcję  kosztów wywozu śmieci. Z uwagi na dużą skalę 

inwestycji powinny wejść w nią co najmniej 4 inne powiaty żeby przedsięwzięcie miało 

uzasadnienie ekonomiczne. Ponadto skoro szybko rośnie wskaźnik zużycia śmieci należy 

zastanowić się nad zmianami w kwestii produkcji śmieci. 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Jan Opiło 

poinformował, iż temat jest niezwykle szeroki i ważny. Poinformował, iż wzrost ilości 

zebranych śmieci może również wynikać z lepszej zbieralności śmieci, które są w sposób 

racjonalny zagospodarowane. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut zwrócił 

się z zapytaniem kto byłby wykonawcą takiej dużej i drogiej inwestycji, prywatny przedsiębiorca?  

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Jan Opiło odpowiedział, 

że najprawdopodobniej tak, gdyż samorządy nie mają takich dużych środków na takie cele. 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut poddał 

pod głosowanie „Raport z realizacji Programu ochrony środowiska dla Powiatu   

Nowosądeckiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2024” za lata 2017-2018. 

 

Raport został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

 



 

Ad. 4,5. 

Przewodniczący komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

          

 

 

 

                     Przewodniczący 

           Komisji Ochrony Środowiska,  

    Rolnictwa i Leśnictwa RPN 

      

 

                     Wiktor Obrzut 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Anna Brach    
 

 

 

 


